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Healing er noe de fleste stiller seg skeptisk til, uten å egentlig vite hva det er eller 
hvordan det fungerer. Vi besøkte healer Cecilie Violett Beyer for å finne det ut. Nederst 
i saken kan du lese min personlige opplevelse om hvordan det er å bli healet. 

Av: Ida Camilla Jarnes 

Foto: Jeanette Skjelvik 

På vei hjem til Cecilie Beyer satt jeg og fotografen på bussen og diskuterte forventninger 
vi hadde. «Jeg ser for meg en dame med langt grått hår, i et mørkt rødt rom, med 
en krystallkule» var ene påstanden. Jeg så derimot for meg et hjem med 
uforklarlige gjenstander og en dame i rare klær, tildekket med fargerike armbånd og smykker. 
Vel, vi tok rimelig feil begge to. Kvinnen som møtte oss lyste glede lang vei, og ønsket oss 
velkommen med en god klem og et stort smil. Hjemmet hennes var varmt og koselig, med 
hvite vegger, dekorative bilder, stearinlys og vakre blomster på bordet. 

Cecilie begynte å fortelle om hva healing egentlig er, og hvordan det fungerer. Selv 
driver hun med fjernhealing på fulltid, og forklarer at effekten er akkurat den samme som om 
hun fysisk er til stede. Hun healer mennesker rundt om i verden, om de så holder til i Spania 
eller i hjembyen Bergen. 



“- JEG BRUKER JESUS KRISTUS-ENERGIEN, FOR DEN FØLES VELDIG 
NATURLIG FOR MEG. MEN DET ER FLERE ANDRE FORMER OGSÅ, ALT 
MULIG. SOM UNIVERSELLKRAFT, FOR EKSEMPEL.” 

Forskjellige healingsmetoder 

– Healing er en energi og en kraft. Men det er veldig mange typer healinger. Det er så 
mange navn og så mye forskjellig. Jeg har aldri gått på noe kurs, dette er noe som alltid har 
vært i meg. 
Jeg har blitt guidet på den andre siden om hvordan dette gjøres, forteller Cecilie. 

Finnes det kurs om healing? Kan hvem som helst bli healer? 

– Det ligger vel i en større eller mindre grad i alle. Du kan for eksempel sammenligne det 
med sang. Alle kan synge og lære teknikker på å bruke stemmen på forskjellige måter. Med 
øvelse kan man bli bedre, men det er jo ikke sånn at alle blir like flinke som Sissel Kyrkjebø. 
Det er ikke sagt at alle kan få det til eller praktisert, men man kan lære teknikker som går 
på avslapping, hvordan man kan heale seg selv og andre. Det er et naturtalent som ligger 
der, men det kreves øving – enormt mye øving – for å komme dit. 
 



 

Hjemmet til Cecilie er lyst og fint, varmt og dekorativt. 

  

Når var første gang du merket at du kunne heale? 

– Det begynte vel i 15-16 års alderen. Da hadde jeg en veldig sterk opplevelse. Jeg 
gjorde skolearbeid og kjente jeg at jeg var så lei. Så jeg tok en pause og la meg til rette på 
sofaen og tenkte at dette kom aldri til å gå. Da kjente jeg noe. Det var akkurat som at jeg ble 
«dradd ut av kroppen» og opp til en annen demisjon. Jeg hadde en enorm reise, hvor jeg 
møtte lysvesen og ble dradd over flere plan. Jeg var alene hjemme, så hvor lenge det varte vet 
jeg ikke. Men det var så sterkt at det var helt enormt. Da jeg «kom tilbake» til kroppen min 
så var jeg fylt med en sterk kjærlighet. Det var som at jeg svevde 30 cm over bakken, noe 



som varte i et par uker. Da startet veldig mye for meg, og siden har det utviklet seg, i forhold 
til det å plutselig oppleve at jeg kan se gjennom kroppen til andre mennesker. Det har vært 
en gradvis prosess. Men lysvesen har jeg alltid sett, så lenge jeg kan huske. Fra barndommen 
ba min mor aftenbønn hver kveld, og jeg så alltid lys, altså lysvesen. 

Hva er lysvesen? 

– Lysvesen er ånder, engler eller guider. Det er litt vanskelig å forklare, det blir jo 
utfra hvordan jeg ser det, og mine opplevelser, men det vil si å se aura eller kontur, 
engelfasong eller lignende. Jeg ser de på mange forskjellige måter. 

Må folk fortelle deg hva de trenger healing for? 

– Nei, ingen trenger å fortelle, jeg behøver ikke kjenne menneskene. Når jeg får de 
på telefonen og hører stemmen, får jeg en connecton med personen. Da kjenner jeg hvem 
det er og ser for meg skikkelsen. Det er akkurat som at huden og alt blir gjennomsiktig, og 
jeg kan se inn i personen. For eksempel kan jeg se at det ligger en eller flere sorte klumper 
i kroppen. 

Må koble seg av og på 

– Jeg blir nødt å koble av utenom behandlinger, ellers så blir man jo sprø, sier Cecilie og 
ler. Hun forteller at det var vanskelig i starten. 
 
– I mange år var dette vanskelig å kontrollere. Bare jeg gikk inn i et rom sugde jeg til meg 
alt av sorg og smerte. Til slutt visste jeg ikke om det var min egen smerte eller andres. Da 
måtte jeg trekke meg unna litt. Til slutt sa jeg «dette går ikke. Hjelp meg, vær så snill». Og da 
ble jeg guidet fra andre siden og vist hvordan jeg skulle gjøre det, via leksjoner. Dette skrev 
jeg ned, og holder todagerskurs for å formidle kunnskapen og kanaliseringen. Det er faktisk 
veldig mange mennesker som behøver å kunne sette beskyttelse på seg selv, det er utrolig 
viktig, sier Cecilie. 

Hvor stammer healing fra? 

– Healing har eksistert i alle tider, selv Jesus healet. Det finnes mye forskjellig. Når 
man leviterer (hever seg opp) går du utenfor deg selv. Da er det et hav av muligheter du 
kan kontakte, og da er det snakk om hvem du ønsker du å kontakte, hvilken informasjon 
du ønsker du å få. 

Jeg bruker Jesus Kristus-energien, for den føles veldig naturlig for meg. Men det er flere 
andre former også, alt mulig. Som universellkraft, for eksempel. 

Hvordan fungerer det? 

– Når jeg har lokalisert mennesket må jeg levitere, gå ut av meg selv. Jeg sitter her 
fysisk, men min bevissthet går opp i lyset, på det nivået, til Kristus-energien. Der oppe er 
det lysvesen, og de ser jeg like godt som jeg ser deg akkurat nå. Jeg er på en måte to 
steder samtidig. Når jeg er der oppe og prater med lysvesener blir det avgjort hvor mange 
lysvesen som skal bli med meg på healingen. 



Kanskje er det én, kanskje er det tre. Det varierer. Jeg vet ikke hvorfor, det er sånt de avgjør 
der oppe. Så blir vi på en måte dradd ned til kroppen sammen, i et slags magnetfelt, og så får 
vi en connection til hodet til mennesket som skal heales. 

Hva kan man forvente å oppleve når man blir healet? 

– Når jeg har avtalt en tid med deg, ringes vi til det tidspunktet. Så prater vi noen minutter, til 
jeg får conntection. Deretter legger vi på, og da går det ganske nøyaktig 30 sekunder før du 
kjenner at du blir veldig avslappet i kroppen. Du blir veldig avslappet, og veldig 
mange sovner etter en liten stund. Du kan kjenne prikking i kroppen, eller masse rumling i 
magen. Det skjer når energien kommer gjennom kroppen din. Etterpå blir det veldig 
individuelt. Noen ser sterkt lys, akkurat som at lyset blir slått på i rommet, andre ser farger. 
Noen begynner å gråte, får opp mye gammel sorg, og noen kan bli veldig sint. Det kommer 
helt an på hva som ligger i din kropp. Opplevelser kan dukke opp, før de forsvinner igjen. 

Selve prossessen 

Cecilie forteller hvordan det hele foregår. Hun går inn via hodet, på fastlåste tankemønstre, og 
ned i underbevisstheten, hvor det ligger veldig mye rusk som vi ikke kan kontrollere selv. Så 
går hun på noe som heter amygdala. Det er alarmsentralen i kroppen (en struktur 
i tinninglappene i hjernen). Det er den som styrer frykt og angst, og der er det veldig 
ofte ubalanser. Mennesker som for eksempel har opplevd posttraumatisk stress, som 
overgrep, krig eller andre alvorlige ting, får ofte stresslidelser, dermed en ubalanse i 
amygdala. Hun påpeker at healing har en utrolig effekt på det området. Videre går Cecilie inn 
i pannelappen. Der er det to punkter. Det ene går på sinnemestring og styring, og det andre 
organisering og strukturering. 

– Vi har perioder hvor vi skulle ha gjort så mye, men så får vi faktisk ikke gjort noen ting. 

Noen mennesker er veldig surrete og lite strukturert. Alle har blokkeringer i større 
eller mindre grad, så det er veldig fint å få fjernet blokkeringene. Da får du en veldig fin flyt i 
alt du skal gjøre, en fin balanse. 

Andre ting Cecilie tar for seg er sorg, sinne, frykt og angst, som har satt seg som 
blokkeringer i brystet i årenes løp. 

– De blokkeringene løsner jeg opp, i tillegg til det følelsesmessige. Alt det man har opplevd 
i livet som man ikke har bearbeidet. Vi har jo alle ting i livet som vi ikke orker å kjenne på, 
som vi bare pakker godt ned. Så pakker vi ned en hendelse til, og enda en. Det kan fort bli 
mange blokkeringer som stenger av for livsgnisten og livsglede. Når de blir fjernet, får du en 
indre ro og mentalt klarhet. Det blir som om du detter på plass i deg selv, forklarer Cecilie. 

Det psykiske og fysiske henger sammen 

Cecilie forklarer at hun må ta for seg både det fysiske og det psykiske under en 
behandling. Om en person skal heales på grunn av et vondt kne, går hun alltid gjennom hele 
prosessen uansett, da det fysiske og psykiske henger veldig sammen. 

Holder det med en time, eller må man heales flere ganger? 
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– Vi har perioder hvor vi skulle ha gjort så mye, men så får vi faktisk ikke gjort noen ting. 

Noen mennesker er veldig surrete og lite strukturert. Alle har blokkeringer i større 
eller mindre grad, så det er veldig fint å få fjernet blokkeringene. Da får du en veldig fin flyt i 
alt du skal gjøre, en fin balanse. 

Andre ting Cecilie tar for seg er sorg, sinne, frykt og angst, som har satt seg som 
blokkeringer i brystet i årenes løp. 

– De blokkeringene løsner jeg opp, i tillegg til det følelsesmessige. Alt det man har opplevd 
i livet som man ikke har bearbeidet. Vi har jo alle ting i livet som vi ikke orker å kjenne på, 
som vi bare pakker godt ned. Så pakker vi ned en hendelse til, og enda en. Det kan fort bli 
mange blokkeringer som stenger av for livsgnisten og livsglede. Når de blir fjernet, får du en 
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Det psykiske og fysiske henger sammen 

Cecilie forklarer at hun må ta for seg både det fysiske og det psykiske under en 
behandling. Om en person skal heales på grunn av et vondt kne, går hun alltid gjennom hele 
prosessen uansett, da det fysiske og psykiske henger veldig sammen. 

Holder det med en time, eller må man heales flere ganger? 

– Dette er veldig forskjellig. Det er vanlig med gjerne én til tre healinger. Det spørs hvor 
lenge man har hatt problemer. Har man slitt i lengre tid og har mange plager, kan man ikke bli 
frisk på bare én time, men man kan selvsagt bli veldig mye bedre og få et løft. 

Har du healet noen som synes det ikke har fungert? 

– Hmm. Det kan jeg nok telle på en hånd. Jeg vet om en som sa det i forhold til et barn. Og 
da tenker jeg at barnet har hatt en healing, det ikke snakke for seg selv, og da blir det 
litt vanskelig. Så da foreslår jeg en time for forelderen, slik at de kan se hvordan det arter seg. 

Finnes nok av juksemakere 

Hvor mange som driver med healing er Cecilie usikker på, men hun tviler ikke på at 
det finnes en god del juksemakere der ute. 

– Det er nok de som påstår at det kan heale, uten å egentlig kunne det. Det vil jeg helt klart tro 
at det er. 

Må du tro på dette for at det skal fungere? 

– Nei, absolutt ikke. Og det er det som er så morsomt, kvinner som overtaler mannen sin til 
å prøve healing, selv om han verken tror på det eller vil, men så kjenner han det snart, 
likevel, sier Cecilie og fniser litt. 

Hva tar du betalt for en time? 

Det tar omtrent en time for å gå gjennom alt og jobbe med alt. Det tar jeg 900 kroner for. Fem 
minutter med prat, 50 minutter med behandling og deretter fem minutter prating igjen. 

Gratis healing for aleneforeldre 

Det som ligger Cecilies hjerte veldig, veldig nært, er barn. Barn som sliter psykisk og har 
det vondt. 
 
– Ofte kan barn med aleneforeldre ha ekstra belastninger. Ofte er det slik at aleneforeldre har 
dårligere økonomi. Jeg synes det er veldig ille at disse barna skal falle gjennom og ikke 
få muligheten til behandling. Derfor vil i hvert fall jeg gi dem en mulighet, sier hun alvorlig. 

Fremover vil det være slik at hver sjette uke, bruker Cecilie hele helgen på de barna 
som måtte behøve healing. Dette gjelder barn opp til 18 år. Hun påpeker at veldig 
mange problemer blir spart ved å hjelpe barna tidlig. At foreldre skal se at barna sliter, uten å 
ha den muligheten til å gjøre noe med det på grunn av økonomi, orker hun ikke tanken på. 



 

Barn er noe som ligger Cecilies hjerte veldig nært. Hun orker ikke tanken på at de skal ha det 

vondt, og tilbyr derfor gratis healing for barn med aleneforeldre. 

JOURNALISTENS EGEN OPPLEVELSE: 

Først vil jeg si en ting; Jeg har alltid vært skeptisk til slikt, og det er jeg nok ikke alene om. 
Jeg bestemte meg for at jeg skulle formidle sannheten, og bare sannheten, av min 
opplevelse. Jeg har aldri forsøkt healing før. Egentlig har jeg ikke visst så særlig mye om det 
heller. Så jeg var veldig spent, men svært skeptisk. Jeg fikk ikke bare én time med healing, 
men hele tre behandlinger over flere dager. Jeg skal fortelle om hver episode.  



Første healing 

Samme dag som intervjuet, klokken 20.00, ringte Cecilie for å gi meg en behandling 
med fjernhealing. Vi pratet en liten stund før vi la på. Jeg la meg ned på sengen, lukket 
øynene og prøvde å slappe av. Etter en liten stund ble jeg veldig tung i kroppen, totalt 
avslappet. Magen begynte å rumle noe helt enormt, og jeg fikk opp et bilde av et sårt øyeblikk 
som jeg tidligere har opplevd. Jeg kjente et par tårer trille nedover kinnet. Deretter gikk det 
over, og jeg sovnet. 

Omtrent tre timer senere våknet jeg til et ubesvart anrop fra Cecilie og en melding om å ringe 
henne når jeg ønsket. Jeg følte meg litt forfjamset, spesielt over at jeg sovnet. Hun fortalte at 
det er veldig vanlig å sovne, og at kroppen kom til å jobbe mye det neste døgnet. Hun fortalte 
også at hun hadde rusket mye i psyken og på søvnpunkter, som nok var grunnen til at jeg 
sovnet. 

Andre healing 

Dagen etter skulle jeg ha andre behandling. Hele dagen hadde jeg følt meg tilfredsstilt, 
rolig, glad og avslappet. Vi pratet litt via telefon, før jeg la meg på sofaen. Denne gangen 
rumlet det ikke så mye i magen som sist, men det prikket i hendene, og jeg så sterke lys, som 
om jeg fikk en tannlegelampe rett opp i fleisen. Fire ganger kom disse lysene.  

Jeg ble kjempetung i kroppen, på en god måte, og jammen tror jeg at jeg duppet litt av denne 
gangen også. Men bare et øyeblikk. Etterpå ringte Cecilie og fortalte at kroppen min hadde 
jobbet veldig godt siden forrige healing, og at hun hadde jobbet godt med tanker 
og blokkeringer denne gangen. 

  

Tredje healing 

Dette var den rareste behandlingen av alle. Like før timen pratet vi en stund på 
telefonen. Cecilie ønsket å ta skikkelig tak i ting som har plaget meg i fortiden, for å løsne 
alle blokkeringene. Dermed gikk hun langt tilbake, type ungdomsskoleperioden. Jeg la meg 
i senga, i godt humør, slukket lyset og lukket øynene. Etter et halvt minutts tid, begynte det 
å rumle i magen. Hjertet mitt dunket kraftig og jeg kunne føle hjerterytmen i hele kroppen. 
I armene, magen, brystet, hodet og skuldrene. Over alt. Deretter kjente jeg en plutselig 
følelse av sorg, samtidig som jeg så flakkende hvit lys hele tiden. Tåren begynte å trille, og 
jeg gråt uten å vite hvorfor. Underleppen dirret ukontrollert. 

Etter en stund dabbet det av. Tårene trillet ikke lenger, underleppen sluttet å skjelve, og jeg 
følte meg i like godt humør som før det startet. Hjertet dundret fortsatt, men ble roligere etter 
hvert. Plutselig så jeg fargen grønn. Svært tydelig, før det gikk over i blått. Deretter gikk det 
over i grønt igjen, før det ble svart. Denne gangen sovnet jeg ikke. 

Betydning av fargene: 

Cecilie fortalte at fargen blå betyr kommunikasjon. Ikke nødvendigvis det du sier ut, men det 
du sier til deg selv. Måten du prater til deg selv på. – Fargen grønn går på hjertet. Det vil si å 



fjerne sorg, sinne og alt som ligger blokkert, for så gjøre at det kommer i balanse igjen, til å gi 
og ta imot kjærlighet i en fin flyt. 

I etterkant begynte jeg plutselig å lure. Hvor mange lysvesen ble med for å heale meg? 
Jeg måtte spørre Cecilie. Hun svarte at det var tre lysvesen med å heale meg. «Jøss, 
tre stykker??» Jeg følte meg merkelig nok litt beæret. Hun sa også at dette er en prosess 
som foregår over flere dager, hvor mye gammelt skal opp og ut av kroppen. Kroppen bruker 
all energi på gjenopprettelse for å komme i balanse, derfor blir man trøtt og trenger litt 
ekstra søvn, men det er verdt det, sier hun. Og det må jeg virkelig si meg enig i. Dette er 
det merkeligste jeg har opplevd. Jeg gikk fra å være en skeptisk tøtte med smålige 
forventninger – til å bli en overasket og fulltroende sjel. 

Besøk Cecilies Facebookside  
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VIL DU 

SNAKKE MED 

CECILIE? DU 

TREFFER HENNE PÅ 

TLF: 829 95 445 

(KR 26,00/MIN)
Tidligere 

brukte Cecilie all 
fritid på å hjelpe men-

nesker ved siden av full 
jobb. – Etter hvert skjønte 
jeg at healing var noe jeg 
skulle g jøre på heltid. Jeg 

har aldri angret eller 
sett meg tilbake, sier 

hun. 



::  Tekst og foto: Sindre Nordengen
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Klarsynte Cecilie Violett Beyer:  

− Jeg gjør jobben 
med kjærlighet!
Helt siden Cecilie var barn, har hun hatt evner 
utenom det vanlige. Som healer vil hun hjelpe 
mennesker med å få det bedre med seg selv. – Jeg 
har verdens mest takknemlige jobb, sier hun. 

Det er dette jeg er født til å gjøre. 
Jeg trengte bare litt tid på meg til å 

skjønne det, sier Cecilie Violett Beyer (43) 
fra Bergen. 

Det har gått fem år siden Cecilie sa opp 
jobben i ekspedisjonen hos politiet. Siden 
da har hun hjulpet mennesker med fjern-
healing. Å møte Cecilie er som å komme 
hjem til en god venn du ikke har sett på 
lenge. Cecilie er lett å prate med, lett å 
like. Underveis i samtalen ringer telefonen 
ustanselig og meldingene tikker inn. 

– Det er både nye og gamle kunder som 
tar kontakt, forklarer hun. 

Ligger i familien
Cecilie hadde en trygg og god oppvekst 
med en mor og mormor som ba aftenbønn 
hver dag. 

– I forbindelse med aftenbønn opplevde 
jeg ofte at jeg så halve skikkelser og lysve-

sener. Jeg følte en indre ro når de dukket 
opp. For meg var det helt naturlig. 

Evnene ligger i familien, mener Cecilie, 
selv om mormoren hennes 
aldri snakket om det. 

– Jeg kunne ringe mormor 
og fortelle henne noe, men da 
visste hun det allerede. Da jeg 
spurte henne om hvordan hun 
visste det, bare snakket hun det bort.  

Ut-av-kroppen-opplevelse 
Cecilies første ut-av-kroppen-opplevelse var 
da hun var 16. Hun lå oppgitt på sofaen 
med leksene. Til slutt kastet hun bøkene 
fra seg og satte seg i en stol da noe helt 
spesielt skjedde. Plutselig ble hun dratt ut 
av sinnstilstanden hun var i og inn i en 
annen verden. 

– Det ble en reise over flere plan og kan 
beskrives som en slags åndeverden. Etter 

denne hendelsen gikk jeg i flere uker med 
en kropp fylt av kjærlighet. Jeg svevde og 
følte bare godhet for alle jeg møtte, erin-
drer hun.

I slutten av tenårene ble evnene bare 
sterkere og sterkere. Hun kunne få opp 
«filmsnutter» på ting som hadde skjedd el-
ler som kunne skje. Som person har Cecilie 
alltid vært sensitiv. Hun har alltid vært var 
på stemninger og mennesker og leste folk 
lett. 

– Det var ofte vanskelig å være i et rom 
med mennesker. De kunne 
gjøre meg syk fordi jeg tok 
inn energiene fra dem rundt 
meg. Jeg hadde ikke kontroll 
på evnene mine og kunne ikke 
beskytte meg. I dag kan jeg 

det.  
Moren til Cecilie har alltid vært god 

å ha. Når Cecilie kom til moren sin og 
fortalte hva hun så og opplevde, forklarte 
moren henne at det var helt naturlig. 

– Jeg ble aldri avvist. De som opplever 
det, stenger ofte av, noe som er veldig synd. 

Kjente andres smerte 
I flere år jobbet Cecilie i et bofellesskap 
innenfor psykiatrien. Hele livet har hun 
vært glad i mennesker og brenner for å 
hjelpe andre. Evnene ble bare sterkere etter 
som årene gikk. Da Cecilie var i slutten av 
20-årene, fikk hun varme hender. 

– Jeg ble tiltrukket av mennesker som 
jeg kunne hjelpe. For enten jeg var på jobb 
eller i butikken eller møtte folk på gata, var 
det som jeg ble dratt mot dem som hadde 
behov for min «ekspertise». Gikk jeg forbi 
noen med migrene, kunne jeg få vondt i 
hodet. Gikk jeg forbi noen med et vondt 
kne, fikk jeg vondt i kneet. Jeg kunne 
kjenne smerten deres uten å kjenne dem. 

Her får deltakerne diplom ved endt 
kurs i Oslo våren 2015. Cecilie kom-
mer tilbake til Oslo for å holde kurs i 
september. – Dette kurset er kanali-
sert, og du lærer teknikker på å heale 
deg selv og andre, forklarer Cecilie.

«Det er dette jeg er 
født til å gjøre.»
Cecilie Violett Beyer
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Hun begynte sin reise med prøvekani-
ner, og de gode tilbakemeldingene lot ikke 
vente på seg. Men selv om Cecilie elsker å 
hjelpe mennesker, innrømmer hun at hun 
hadde en periode hvor hun helst ville skyve 
evnene bort. 

– Det det resulterte i, var at de kom ster-
kere tilbake. Da forsto jeg at dette var noe 
jeg skulle gjøre. Følelsen jeg går med nå, er 
at jeg må hjelpe. Den følelsen overgår alt. 
Jeg er ikke i tvil i min sjel om at jeg gjør 
det riktige. 

Tilbyr kurs 
Healing ser Cecilie på som noe alle har 

mulighet til å lære 
seg, men det krever 
trening. Øvelse gjør 
mester, minner hun 
om. Det siste året 
har hun kjørt kurs i 
metafysisk healing. 
Dette kurset er kanalisert, og man lærer 
teknikker for å heale seg selv og andre. 
Kurset går over to dager. Man går gjennom 
forskjellige nivåer for å oppnå kontakt, som 
blir praktisert gjennom øvelser. 

Den første kursdagen gis en innføring 
i åndelig healing med guidet meditasjon. 
Andre dag gis en innføring i healing fra 
stjernen Vega med guidet meditasjon. 

Cecilie holder kurs flere steder i landet 
og kommer til Oslo i september. Man får 
diplom ved endt kurs. 

– Du trenger ikke å ha vært på healing-
kurs tidligere for å komme på kurs hos 
meg. Jeg lærer bort på et nybegynner-
stadium. For viderekomne vil dette bare 
forsterke de evnene de allerede har.

Da Cecilie var i 30-årene, fikk hun bare 
mer og mer å gjøre. Det var nok av dem 
som ringte henne etter jobb og lurte på om 
hun kunne hjelpe dem med alt fra vondt i 
en fot til å finne igjen gjenstander. Som det 
ja-mennesket hun er, sa hun aldri nei. 

− Jeg ville hjelpe alle og helst alle på en 
gang. Alle mine 
kvelder, helger og 
ferier gikk med til 
å hjelpe dem som 
trengte meg, fortel-
ler hun. 

Noe som ligger 
Cecilies hjerte nær, er å jobbe med folks 
mentale helse. 

– Jeg har sett hva angst, frykt og depre-
sjoner kan gjøre med et menneske. Det å få 
bidra til å hjelpe disse menneskene gir en 
enorm glede, sier hun. 

Fornøyde kunder 
Bare den siste uken har Cecilie fått flere 

tilbakemeldinger som gir henne aha-
opplevelser.

Det var en mor, som i utgangspunktet 
veldig skeptisk til healing, som ringte 
Cecilie. Hun lurte på om Cecilie kunne 
gjøre noe for datteren hennes på 16 år som 
var innlagt på lukket psykiatrisk avdeling. 
Hun slet med spisevegring og var suicidal. 

– Jeg ante ikke hvem hun var, men via 
navnet til datteren og stemmen til moren 
fikk jeg opp energien hennes og kunne 
jobbe med den. Jeg jobbet med både det 
følelsesmessige og mentale og fjernet blok-
keringer i underbevisstheten, sier Cecilie, 
som er medlem av Det Norske Healerfor-
bundet.

Etter et par healinger fikk Cecilie 
tilbakemelding fra moren om at hun aldri 
hadde opplevd noe lignende. Datteren var 
mye friskere til sinns enn hun hadde vært 
på lenge. 

− Det er så individuelt fra person til 
person hvordan folk reagerer og hvor 
mange behandlinger de trenger. Har 
problemet vært der over tid, anbefaler 
jeg en til tre behandlinger med et døgns 
mellomrom for å få et varig resultat. Noen 
kan bli svimmel og kvalm, andre trøtt 
og sliten. Men dette går over, forsikrer 
Cecilie og forteller at de fleste opplever en 
umiddelbar ro etter en healing.   

For å koble av medite-
rer Cecilie flere ganger 
om dagen. – Da gir jeg 
slipp på spenninger, 
som igjen åpner opp for 
energi og glede.

«Alle mine kvelder, helger og 
ferier gikk med til å skulle hjelpe 
dem som trengte meg.»
Cecilie om tiden før hun ble healer
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Klarsynte Cecilie Violett Beyer:  

− Jeg gjør jobben 
med kjærlighet!
Helt siden Cecilie var barn, har hun hatt evner 
utenom det vanlige. Som healer vil hun hjelpe 
mennesker med å få det bedre med seg selv. – Jeg 
har verdens mest takknemlige jobb, sier hun. 

Det er dette jeg er født til å gjøre. 
Jeg trengte bare litt tid på meg til å 

skjønne det, sier Cecilie Violett Beyer (43) 
fra Bergen. 

Det har gått fem år siden Cecilie sa opp 
jobben i ekspedisjonen hos politiet. Siden 
da har hun hjulpet mennesker med fjern-
healing. Å møte Cecilie er som å komme 
hjem til en god venn du ikke har sett på 
lenge. Cecilie er lett å prate med, lett å 
like. Underveis i samtalen ringer telefonen 
ustanselig og meldingene tikker inn. 

– Det er både nye og gamle kunder som 
tar kontakt, forklarer hun. 

Ligger i familien
Cecilie hadde en trygg og god oppvekst 
med en mor og mormor som ba aftenbønn 
hver dag. 

– I forbindelse med aftenbønn opplevde 
jeg ofte at jeg så halve skikkelser og lysve-

sener. Jeg følte en indre ro når de dukket 
opp. For meg var det helt naturlig. 

Evnene ligger i familien, mener Cecilie, 
selv om mormoren hennes 
aldri snakket om det. 

– Jeg kunne ringe mormor 
og fortelle henne noe, men da 
visste hun det allerede. Da jeg 
spurte henne om hvordan hun 
visste det, bare snakket hun det bort.  

Ut-av-kroppen-opplevelse 
Cecilies første ut-av-kroppen-opplevelse var 
da hun var 16. Hun lå oppgitt på sofaen 
med leksene. Til slutt kastet hun bøkene 
fra seg og satte seg i en stol da noe helt 
spesielt skjedde. Plutselig ble hun dratt ut 
av sinnstilstanden hun var i og inn i en 
annen verden. 

– Det ble en reise over flere plan og kan 
beskrives som en slags åndeverden. Etter 

denne hendelsen gikk jeg i flere uker med 
en kropp fylt av kjærlighet. Jeg svevde og 
følte bare godhet for alle jeg møtte, erin-
drer hun.

I slutten av tenårene ble evnene bare 
sterkere og sterkere. Hun kunne få opp 
«filmsnutter» på ting som hadde skjedd el-
ler som kunne skje. Som person har Cecilie 
alltid vært sensitiv. Hun har alltid vært var 
på stemninger og mennesker og leste folk 
lett. 

– Det var ofte vanskelig å være i et rom 
med mennesker. De kunne 
gjøre meg syk fordi jeg tok 
inn energiene fra dem rundt 
meg. Jeg hadde ikke kontroll 
på evnene mine og kunne ikke 
beskytte meg. I dag kan jeg 

det.  
Moren til Cecilie har alltid vært god 

å ha. Når Cecilie kom til moren sin og 
fortalte hva hun så og opplevde, forklarte 
moren henne at det var helt naturlig. 

– Jeg ble aldri avvist. De som opplever 
det, stenger ofte av, noe som er veldig synd. 

Kjente andres smerte 
I flere år jobbet Cecilie i et bofellesskap 
innenfor psykiatrien. Hele livet har hun 
vært glad i mennesker og brenner for å 
hjelpe andre. Evnene ble bare sterkere etter 
som årene gikk. Da Cecilie var i slutten av 
20-årene, fikk hun varme hender. 

– Jeg ble tiltrukket av mennesker som 
jeg kunne hjelpe. For enten jeg var på jobb 
eller i butikken eller møtte folk på gata, var 
det som jeg ble dratt mot dem som hadde 
behov for min «ekspertise». Gikk jeg forbi 
noen med migrene, kunne jeg få vondt i 
hodet. Gikk jeg forbi noen med et vondt 
kne, fikk jeg vondt i kneet. Jeg kunne 
kjenne smerten deres uten å kjenne dem. 

Her får deltakerne diplom ved endt 
kurs i Oslo våren 2015. Cecilie kom-
mer tilbake til Oslo for å holde kurs i 
september. – Dette kurset er kanali-
sert, og du lærer teknikker på å heale 
deg selv og andre, forklarer Cecilie.

«Det er dette jeg er 
født til å gjøre.»
Cecilie Violett Beyer
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Hun begynte sin reise med prøvekani-
ner, og de gode tilbakemeldingene lot ikke 
vente på seg. Men selv om Cecilie elsker å 
hjelpe mennesker, innrømmer hun at hun 
hadde en periode hvor hun helst ville skyve 
evnene bort. 

– Det det resulterte i, var at de kom ster-
kere tilbake. Da forsto jeg at dette var noe 
jeg skulle gjøre. Følelsen jeg går med nå, er 
at jeg må hjelpe. Den følelsen overgår alt. 
Jeg er ikke i tvil i min sjel om at jeg gjør 
det riktige. 

Tilbyr kurs 
Healing ser Cecilie på som noe alle har 

mulighet til å lære 
seg, men det krever 
trening. Øvelse gjør 
mester, minner hun 
om. Det siste året 
har hun kjørt kurs i 
metafysisk healing. 
Dette kurset er kanalisert, og man lærer 
teknikker for å heale seg selv og andre. 
Kurset går over to dager. Man går gjennom 
forskjellige nivåer for å oppnå kontakt, som 
blir praktisert gjennom øvelser. 

Den første kursdagen gis en innføring 
i åndelig healing med guidet meditasjon. 
Andre dag gis en innføring i healing fra 
stjernen Vega med guidet meditasjon. 

Cecilie holder kurs flere steder i landet 
og kommer til Oslo i september. Man får 
diplom ved endt kurs. 

– Du trenger ikke å ha vært på healing-
kurs tidligere for å komme på kurs hos 
meg. Jeg lærer bort på et nybegynner-
stadium. For viderekomne vil dette bare 
forsterke de evnene de allerede har.

Da Cecilie var i 30-årene, fikk hun bare 
mer og mer å gjøre. Det var nok av dem 
som ringte henne etter jobb og lurte på om 
hun kunne hjelpe dem med alt fra vondt i 
en fot til å finne igjen gjenstander. Som det 
ja-mennesket hun er, sa hun aldri nei. 

− Jeg ville hjelpe alle og helst alle på en 
gang. Alle mine 
kvelder, helger og 
ferier gikk med til 
å hjelpe dem som 
trengte meg, fortel-
ler hun. 

Noe som ligger 
Cecilies hjerte nær, er å jobbe med folks 
mentale helse. 

– Jeg har sett hva angst, frykt og depre-
sjoner kan gjøre med et menneske. Det å få 
bidra til å hjelpe disse menneskene gir en 
enorm glede, sier hun. 

Fornøyde kunder 
Bare den siste uken har Cecilie fått flere 

tilbakemeldinger som gir henne aha-
opplevelser.

Det var en mor, som i utgangspunktet 
veldig skeptisk til healing, som ringte 
Cecilie. Hun lurte på om Cecilie kunne 
gjøre noe for datteren hennes på 16 år som 
var innlagt på lukket psykiatrisk avdeling. 
Hun slet med spisevegring og var suicidal. 

– Jeg ante ikke hvem hun var, men via 
navnet til datteren og stemmen til moren 
fikk jeg opp energien hennes og kunne 
jobbe med den. Jeg jobbet med både det 
følelsesmessige og mentale og fjernet blok-
keringer i underbevisstheten, sier Cecilie, 
som er medlem av Det Norske Healerfor-
bundet.

Etter et par healinger fikk Cecilie 
tilbakemelding fra moren om at hun aldri 
hadde opplevd noe lignende. Datteren var 
mye friskere til sinns enn hun hadde vært 
på lenge. 

− Det er så individuelt fra person til 
person hvordan folk reagerer og hvor 
mange behandlinger de trenger. Har 
problemet vært der over tid, anbefaler 
jeg en til tre behandlinger med et døgns 
mellomrom for å få et varig resultat. Noen 
kan bli svimmel og kvalm, andre trøtt 
og sliten. Men dette går over, forsikrer 
Cecilie og forteller at de fleste opplever en 
umiddelbar ro etter en healing.   

For å koble av medite-
rer Cecilie flere ganger 
om dagen. – Da gir jeg 
slipp på spenninger, 
som igjen åpner opp for 
energi og glede.

«Alle mine kvelder, helger og 
ferier gikk med til å skulle hjelpe 
dem som trengte meg.»
Cecilie om tiden før hun ble healer
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Fikk bedre syn
Historiene er mange når det kommer 
til folk Cecilie har hjulpet opp gjennom 
årene. For en tid tilbake fikk Cecilie en 
henvendelse fra en datter på farens vegne. 
Han hadde hatt blodpropp i hjernen, 
mistet sidesynet og måtte levere fra seg 
sertifikatet. Cecilie hadde et par runder 
med healing på ham, og her om dagen 
fikk hun en SMS fra datteren: «Far ser 
mye bedre. Tusen takk. Ønsker ny healing.» 

– En annen gang var det en dame 
som ikke kunne lese skriften på tv-en 
uten briller som tok kontakt. Da jeg var 
«ferdig» med henne, kunne hun lese uten 
briller. Jeg har også hjulpet folk med å 
slutte å røyke, sier Cecilie.

Medium har vært i kontakt med flere 
av Cecilies kunder som ikke kan få full-
rost henne nok. En av dem er Ragnhild. 
Hun tok kontakt med Cecilie i fjor høst 
da hun ikke fant ringen sin.

– Cecilie så eksakt hvor den lå og 
kunne forklare meg hvor jeg skulle lete. 
Siden har jeg brukt Cecilie. Hun har 
healet meg flere ganger for flere ting – 
det fysiske og mentale henger sammen. 
Jeg blir alltid avslappet etter en healing. 
Jeg kan trygt anbefale henne videre, sier 
hun. 

Leser energi via stemmen
Ved hjelp av stemmen til den som ringer 
inn, fanger Cecilie energien og ser dermed 
hvor i kroppen problemet ligger. Hun kan 
hjelpe folk uten at de trenger å komme 
hjem til henne. Hun jobber både dag, 
kveld og litt helg – alt etter hva som passer 
best for dem hun healer. 

– Jeg ville ikke byttet ut jobben min 

Det 
siste året har 

Cecilie kjørt kurs i 
metafysisk healing. Her 

lærer hun bort Amygdala, som 
er en struktur i tinninglappene 

i hjernen. Amygdala er viktig for 
opplevelse av og framkalling av 
emosjoner, og involvert i moti-

vasjon, aggresjon, spising, 
og hukommelses- 

prosesser.

mot noen annen jobb. Jeg gjør jobben med 
kjærlighet, sier hun. 

Cecilie har erfart at motgang gjør sterk. 
– Når man klarer å snu noe negativt til 

noe positivt, kan man vokse som menneske. 
Mye kan være tøft der og da, men på sikt 
kan det bli en styrke og en ressurs. Vi lærer 
noe. Utvikler oss. Det gjør oss som regel til 
bedre mennesker med en dypere forståelse. 

For å komme i 
kontakt med  

Cecilie, send e-post til  
healingcecilie@gmail.com 

eller besøk Facebook-gruppen 
«Healing Cecilie Violett Beyer», 

eller ring: 829 95 445/456 88 133. 
Cecilie tilbyr også healingkurs 
rundt omkring i hele landet. 

Hun kommer til Oslo i 
september. Ta kontakt for 

mer informasjon.
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situasjoner hvor måleinstrumenter i 
timevis uten utslag plutselig reagerer på 
noe hvor kilden til den elektromagnetiske 
strålingen ikke er så enkel å forklare. På 
siste undersøkelse fikk også ett av 
medlemmene føle det på kroppen; hun ble 
klort to ganger på skulder og rygg. Det 
skjedde rett etter at de hadde bestemt seg 
for å forsøke å rense plassen. De oppfattet 
en sterk motstand under denne prosessen, 

og følte etterpå at det var en slags 
«luftforvandling», og at atmosfæren på 
stedet ble veldig annerledes. 

Paranormal Investigation Norway 
(PIN) er en gruppe bestående av tre 
personer. De holder til i Hedmark og 
Oslo, men reiser både nasjonalt og 
internasjonalt. Interessen deres begrenser 
seg ikke kun til spøkelsesjakt, men alt 
innenfor det paranormale.  

 
 

 
 

HEALING 
Av Siri Horn 

 
Det er min fjerde healing. Jeg skal skrive 
om emnet og trenger å vite hva jeg skriver 
om. Jeg er helt alene i rommet. Healeren, 
Cecilie Violett Beyer sitter i Bergen. Jeg 
ligger under et grønt teppe, på en sofa i 
huset mitt på Sørlandet. Vi har en kort 
samtale på telefonen før begge legger på. 

Jeg lukker øynene. Ser noen figurer 
uten skarpe konturer flimre forbi. Noe 
gråsort renner i tunger over en lys flate. 
Jeg registrerer at noen går forbi på veien 
utenfor huset. De snakker sammen. 
Sommerlyder når dempet inn. 

Det prikker litt i hodet. I en arm. I 
foten. Jeg føler meg avslappet. Noen 
farger slenger innom synsfeltet. Jeg gleder 
meg over et stort stykke hvitt porselen 
med lys og skygge. Der lyset treffer 
skinner det blankt og vakkert. Jeg tror jeg 
smiler. Det er stille. 

Telefonen tinger. Healeren spør hvor-
dan jeg har det. Jeg har det utmerket. 

Cecilie Violett Beyer strekker seg 
kanskje litt i sitt kombinerte sove- og 
arbeidsværelse. Det er et stort rom med 
seng, skrivebord og en behagelig ligge-
stol og stjernehimmel over sengen. Jeg 
tror det er et godt tom å arbeide i. 

Cecilie og Rune, som hun skal gifte seg 
med, bor i enebolig i Åsane. Cecilie har 
en voksen datter som har velsignet henne 
med to skjønne barnebarn, og hun har en 
sønn på 19 år som bor hjemme. Rune har 
to gutter på 20 og 15. Til sammen utgjør 
de en stor familie.      
- Det var som om jeg hadde en tv-

skjerm i pannen, og så en film. (som 
angikk mennesker i nærheten). Jeg visste 
hva jeg skulle si. Det fine var at jeg kunne 
snake åpent med min mor om dette. Jeg 
trodde det var helt naturlig, sier hun. 
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Når det gjaldt lekekameratene, sa hun 
ikke noe til dem om hva hun så. Hun 
tilpasset seg.  

Jeg diskuterte ikke dette med alle 
senere heller, men visste det var det jeg 
skulle jobbe med. Jeg hadde et sterkt 
ønske om å hjelpe, sier hun. 

Har du en kristen tilnærming til 
healingen? 
- Så langt tilbake jeg kan huske har jeg 

bedt aftenbønn sammen med min mor på 
sengekanten. Det var fast rutine helt til jeg 
ble tenåring. Det ga meg en enorm ro. Jeg 
begynte å se lys. Omriss av skikkelser. 
Jeg sovnet inn i en fin atmosfære så langt 
jeg kan huske tilbake, sier hun. 

Cecilie forteller at hun var veldig 
følsom i oppveksten. Sanset mye. Så 
mange lysskikkelser. 
- En spesiell episode da jeg var 15 år 

åpnet mye. Jeg satt med skolebøkene og 

skulle forberede meg til prøve. Var trøtt. 
La til side bøkene og la meg litt på sofaen. 
Da følte jeg at jeg liksom ble dradd ut av 
kroppen, til en enorm reise over flere 
plan. Det var veldig WOW! Jeg var både 
her, og der. Så på alt og alle med nye 
øyne. Etterpå var det som om jeg gikk 
med bomull under føttene. Dette varte i 
alle fall en uke. Jeg hadde lyst til å 
klemme alle mennesker. Mye åpnet seg. 
Jeg hadde mange drømmer. Ville gjerne 
oppleve dette fantastiske igjen, men 
hvordan? 

Opplevde du det igjen?    
- Noen ganger gikk det. Andre ikke. 

Noen ganger møtte jeg vesener, men der 
var ingen lyd. Jeg ble fylt av kjærlighet. 
Spurte, men de svarte aldri. Jeg tenkte at 
jeg måtte være tålmodig. De ville nok 
svare etter hvert.    

Og det gjorde de? 
- Det gikk mange år. En dag kjente jeg 

en varm prikking i hendene. Det var en 
prosess. En utvikling. En dag oppdaget 
jeg at en mann som gikk foran meg på 
veien, ble gjennomsiktig. Det var et 
kraftfelt rundt ham. Jeg så muskler og 
indre organer og kjente de smertene han, 
og etter hvert også andre, hadde. Det var 
ubehagelig. Jeg visste ikke hvordan jeg 
skulle handtere det, sier hun. Det har vært 
en lang læretid fra den gang, til å kunne 
bli veiledet slik hun jobber i dag. 

Cecilie jobbet blant annet i psykiatrien, 
samtidig som hun ønsket å hjelpe 
mennesker som trengte hjelp, slik hun 
følte hun var bestemt for. Det ble fort for 
mye. Hun måtte foreta et valg. Hun valgte 
å hjelpe, men kunne hun leve av det? Det 
tvilte hun på. Hun tok ingen betaling av 
dem som kom for å få hjelp for 
forskjellige plager. Hun levde alene med 
to barn. Kunne hun klare å forsørge dem? 
Dette var spørsmål hun måtte få klarhet i. 
- Jeg fikk etter hvert struktur på det 

nye livet. Med god hjelp og guiding fra 

 
Cecilie Beyer  har fått mange gode tilba-
kemeldinger på healing og klarsyn. 
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den andre siden. Jeg fikk beskjed om å 
arrangere kurs, og gjorde det. Jeg tenker 
at dette er noe som ligger i oss alle. Det 
blir som med idrett, for eksempel. Har 
man lyst til å drive med friidrett, tar man 
et kurs. Får veiledning. Jo mer man jobber 
med det, og over hver dag, dess bedre blir 
man, sier Cecilie. Hun har holdt på i 
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MER OM METODEN 
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D

– Jeg er født  
til å heale
Helt siden Cecilie var barn, har  
hun hatt evner utenom det vanlige.  
Å være så sensitiv, var vanskelig, 
men i dag har hun kontroll.
TEKST: SINDRE NORDENGEN  FOTO: PÅL BENTDAL 

tilstanden hun var i og inn i en 
annen verden. 

– Det ble en reise over flere 
plan og kan beskrives som en 
slags åndeverden. Etter denne 
hendelsen gikk jeg i flere uker 
med kroppen fylt av kjærlighet. 
Jeg svevde og følte bare godhet for 
alle jeg møtte, erindrer hun.  

I slutten av tenårene ble evnene 
bare sterkere og sterkere. Hun 
kunne få opp «filmsnutter» på 
ting som hadde skjedd eller som 
kunne skje. Som person har Ceci-
lie alltid vært sensitiv. Hun har 
alltid vært vár på stemninger og 
mennesker og leser folk lett. 

– Det var ofte vanskelig å være  
i et rom med mennesker. Det 
kunne gjøre meg syk fordi jeg tok 
inn energiene fra dem rundt meg. 

Jeg hadde ikke kontroll på evnene 
mine og kunne ikke beskytte meg. 
I dag kan jeg det.  

EVNENE VOKSTE
Moren til Cecilie har alltid vært 
god å ha. Når Cecilie kom til 
moren sin og fortalte hva hun så 
og opplevde, forklarte moren 
henne at det var helt naturlig. 

– Jeg ble aldri avvist. De som 
opplever det, stenger ofte av, noe 
som er veldig synd. 

I flere år jobbet Cecilie innenfor 
psykiatrien. Hele livet har hun 
vært glad i mennesker, og hun 
brenner for å hjelpe andre. 
Evnene ble bare sterkere for hvert 
år som gikk. Da Cecilie var i slut-
ten av 20-årene, opplevde hun at 
hun fikk varme hender. 

– Det er dette jeg er født til å 
gjøre. Jeg trengte bare litt tid på 
meg til å skjønne det, sier Cecilie 
Violett Beyer (42) da vi treffer 
henne hjemme i Loddefjord, 15 
minutter utenfor Bergen sentrum. 

Det har gått tre år siden Cecilie 
sa opp jobben i ekspedisjonen hos 
Politiet. Siden da har hun hjulpet 
mennesker med fjernhealing. På 
veggene hjemme i leiligheten hen-
nes henger det bilder av barn og 
barnebarn. Sønnen Benjamin (17) 
bor fremdeles hjemme, mens dat-
teren Bettina (24), som har datte-
ren Lykke (2), flyttet ut for noen 
år siden.

TIDLIG KRØKET
Cecilie hadde en trygg og god 
oppvekst med en mor og en mor-

mor som ba aftenbønn hver dag. 
– I forbindelse med aftenbønn 

opplevde jeg ofte at jeg så halve 
skikkelser og lysvesener. Jeg følte 
en indre ro når de dukket opp. 
For meg var det helt naturlig. 

Evnene ligger i familien, selv 
om mormoren til Cecilie aldri 
snakket om det. 

– Jeg kunne ringe mormor og 
fortelle henne noe, men da visste 
hun det allerede. Når jeg spurte 
henne om hvordan visste det, bare 
snakket hun det bort.  

Cecilie hadde sin første ut av 
kroppen-opplevelse var da hun 
var 16: Hun lå oppgitt på sofaen 
med leksene. Til slutt kastet hun 
bøkene fra seg og satte seg i en 
stol da noe helt spesielt skjedde. 
Plutselig ble hun dratt ut av sinns-

Nå vil Cecilie 
bruke evnene 

sine!   
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dette var noe jeg skulle gjøre. Følel-
sen jeg går med nå er at jeg må 
hjelpe. Den følelsen overgår alt. Jeg 
er ikke i tvil i min sjel om at jeg 
gjør det riktige, sier Cecilie, som er 
medlem av Det Norske Healerfor-
bundet og som har egen side på 
Facebook med 3600 følgere.

PÅ RETT HYLLE
Healing ser Cecilie på som noe 
alle har mulighet til å lære seg, 
men det krever trening. Hun har 
utviklet sin egen healingteknikk  
i metafysisk healing, slik at andre 
nå har muligheten til å komme på 
kurs og lære av henne. I årene fra 

30 til 40 fikk  Cecilie mer og mer  
å gjøre. Det var nok av dem som 
ringte henne etter jobb og lurte på 
om hun kunne hjelpe dem med alt 
fra vondt i en fot til å finne igjen 

gjenstander. Som det ja-mennes-
ket hun er, sa hun aldri nei. 

– Jeg ville hjelpe alle og helst 
alle på en gang. Alle mine kvelder, 
helger og ferier gikk med til  
å skulle hjelpe dem som trengte 
meg.

Cecilie jobber med å fjerne 
blokkeringer som ligger i folks 
underbevissthet, som igjen sten-
ger for livsglede og livsgnist. 

– Vondten eller problemet er 
ofte sammensatt. Det psykiske og 
fysiske henger sammen, sier hun. 

Noe som ligger Cecilies hjerte 
nært, er å jobbe med folks men-
tale helse. 

– Jeg har sett hva angst, frykt og 
depresjoner kan gjøre med et 
menneske. Det å få bidra til å 
hjelpe disse menneskene gir en 
enorm glede. 

Historiene er mange når det 
kommer til folk Cecilie har hjul-
pet opp gjennom årene. For en tid 
tilbake fikk hun en henvendelse 
fra en datter på farens vegne. Han 
hadde hatt slag, mistet sidesynet 
og måtte levere fra seg sertifikatet. 
Cecilie hadde et par runder med 
healing på ham, og senere fikk 
hun en sms fra datteren: «Far ser 
mye bedre. Tusen takk. Ønsker ny 
healing.». 

– En annen gang var det en 
dame som ikke kunne lese skrif-
ten på tv-en uten briller som tok 
kontakt. Da jeg var «ferdig» med 
henne, kunne hun lese uten bril-
ler. Jeg har også hjulpet folk med å 
slutte å røyke, hevder hun. 

Ved hjelp av stemmen til den 
som ringer inn fanger Cecilie 
energien og sier hun dermed kan 
«se» hvor i kroppen problemet 
ligger. Hun mener hun kan hjelpe 
folk uten at de trenger å komme 
hjem til henne. 

– Jeg ville ikke ha byttet ut job-
ben min mot noen annen jobb. 
Jeg gjør jobben med kjærlighet, 
sier hun. 

MEDITERER: For å koble av 
mediterer Cecilie flere ganger 
om dagen. – Da gir jeg slipp 
på spenninger, som igjen 
åpner opp for energi og glede. 

TAKKNEMLIG: Cecilie 
elsker muligheten til  
å kunne hjelpe mennes-
ker. – Jeg ser, basert på 
alle jeg har hjulpet, hvil-
ken positiv effekt healin-
gen har og hva det betyr 
for dem jeg har hjulpet. 
Det er en takknemlig 
jobb, sier hun. 

– Jeg ble trukket mot mennes-
ker som jeg kunne hjelpe. For 
enten jeg var på jobb, i butikken 
eller møtte folk på gata, var det 
som om jeg ble dratt mot dem 
som hadde behov for min 
«ekspertise». Gikk jeg forbi noen 
med migrene, kunne jeg få vondt  
i hodet. Gikk jeg forbi noen med 
et vondt kne, fikk jeg vondt  
i kneet. Jeg kunne kjenne smerten 
deres uten å kjenne personene. 

Hun begynte å prøve seg fram 
med healing, og de gode tilbake-
meldingene lot ikke vente på  
seg. Men selv om Cecilie elsker  
å hjelpe mennesker, innrømmer 
hun at hun hadde en periode hvor 
hun helst ville skyve evnene bort. 

– Det resulterte bare i at de kom 
sterkere tilbake. Da forsto jeg at 

«I en periode prøvde jeg  
å skyve evnene bort. Da kom 

de bare sterkere tilbake.»
Cecilie Violett Beyer
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bort healing-teknikker
Cecile Violett Beyer 
opplever sine spesiel-
le evner som noe helt 
naturlig. Snart holder 
hun kurs hvor hun vil 
dele sitt talent med 
andre.

ALFAZ DEL PI Når du møter 
Cecilie Violett Beyer fremstår 
hun som en helt vanlig, ung 
kvinne. Hun har mann og barn, 
og lever et forholdsvis vanlig 
liv. Utenom når hun går inn i 
andre mennesker for å ruske 
opp i dyptliggende problemer 
som mange ikke engang vet at 
de har.
 
– Healing er en tradisjonell 
og helhetlig orientert mel-
lommenneskelig prosess for å 
hjelpe mennesker til en bedre 
helse og livskvalitet fysisk, 
psykisk og åndelig, sier den 
unge kvinnen. Det har veldig 
gode resultater, jeg har hjulpet 
mange. Dessuten er det noe 
alle kan lære. Det er en naturlig 
evne de fleste har, og som kan 
videreutvikles og styrkes.

Cecilie har hatt spesielle 
evner helt siden hun var barn. 
Hun ble aldri redd når hun så 
det hun kaller engler og lysve-
sen, fordi hun trodde alle så det 
samme som henne.
– Mor ba aftenbønn hver kveld, 
og da både så og følte jeg 
nærvær av lysvesen. For meg 
føltes dette veldig naturlig. 
Skremt ble jeg aldri, bare fylt 
med kjærlighet og dyp ro.

Etter hvert som hun vokste 
opp, videreutviklet hun sine 
evner, og i dag hjelper hun 
folk med alle slags problemer, 
fysiske som psykiske.
– Mennesker fra alle sam-
funnslag tar kontakt med meg. 
Holdningene til healing har 
forandret seg mye i de senere 
årene. Det er blitt mer åpenhet 
rundt temaet, og media har mer 
fokus på denne behandlings-
formen.

Metoden hun bruker er tilsy-
nelatende enkel, og hun trenger 
ikke å møte personen eller vite 
hvem han eller hun er.
– Jeg fanger energien til et 

menneske via stemmen på 
telefon i løpet av få sekunder. 
For meg er stemmen som et 
fingeravtrykk. Etter at vi har 
snakket litt sammen, ber jeg 
personen som skal bli healet 
om å legge seg ned. Vi går 
inn på negative tankemønstre, 
dypt ned i underbevisstheten, 
der ligger det alltid mye rusk 
som er med på å lage litt krøll i 
hverdagen.

Skal man tro folk som har 
prøvd metoden til Cecilie, 
merker man i løpet av noen få 
sekunder at kroppen blir tung, 
og at den begynner å jobbe. 
Prikking og stikking og rum-
ling i magen er vanlig, det er 
også press i pannen og stikking 
i tinningene.
– Det kan bli noen følelser un-
derveis, som tårer og irritasjon, 
tilføyer Cecile. Det er vanlig å 

slumre inn og ut av søvn, 
man blir veldig avslappet 
og rolig. Noen ser også lys 
og farger.

Nå inviterer healeren 
til Metafysisk healingkurs. 
Her vil man lære teknik-
ker for å heale seg selv og 
andre. Kurset blir holdt i 

Alfaz del Pi, 19. – 20. april.

n Cecilie Violett 
Beyer har holdt 
mange kurs i Norge. 
I april kommer hun 
til Alfaz for å holde 
kurs der.

ANN-LOUISE GULSTAD
red@vikingposten.no
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